
تمجيد سايت فيفا از صميمي ايران 
برد تاريخي فوتس��ال ايران برابر برزيل 
قهرمان پنج دوره اين مسابقات تمجيد 
س��ايت فيفا را دربر داشت. اين سايت با 
اشاره به عملکرد خوب دروازه بان ايران 
نوشت، عليرضا صميمي دروازه باني است 
که برزيلي ها نامش را به اين زودي از ياد 
نخواهند برد. فيفا در بخشي از اين گزارش آورده است: »صميمي 
در حالي که دروازه بان ايران شوت ها و تک به تک هاي برزيلي ها 
را مهار مي کرد، يکي از بهترين نمايش هاي دوران فوتس��الش را 
به نمايش گذاش��ت و حذف قهرمان پنج دوره از رقابت هاي جام 
جهاني را رقم زد. با گذش��ت مس��ابقات صميمي هم روند رو به 
رشدي داشته است و اميدوار است تا دروازه اش را مقابل بازي هاي 

ديگر حفظ کند.« 

حيف و ميل بيت المال در اختلاف سليقه مسئولان
سال هاي سال است که بحث حيف و ميل کردن پول بيت المال در فوتبال 
ايران مطرح است. بارها و بارها اظهارنظرهايي در اين باره در رسانه هاي مختلف 
منتشر شده، اما تا به امروز هيچ کدام از مقامات مسئول حرکت جدي در راستاي 
برخورد با متخلفان اين موضوع انجام نداده اند. از وقتي ليگ فوتبال کشورمان به 
اصطلاح حرفه اي شد پول هاي کلاني بين باشگاه ها، بازيکنان، مربيان و البته 
دلالان رد و بدل مي شود، بدون آنکه قانوني در اين خصوص وضع شده باشد. 
از همين بي قانوني ها تا دلتان بخواهد پول بي زبان بيت المال به جيب بازيکنان 
و مربيان بي کيفيت رفته و واسطه هاي زيادي نيز از همين طريق ثروتمند 
شده اند. حالا در حالي که مسابقات ليگ ش��انزدهم آغاز شده، وزير ورزش 
مديرعامل پيشين استقلال را متهم به هدر دادن پول بيت المال کرده است. 
گودرزي مدعي است که افشارزاده با صرف هزينه 28 ميلياردي بازيکنان جديد 
آبي ها را براي اين فصل خريده است. اين هزينه هنگفت سبب شده تا مرد اول 
ورزش ايران پس از شروع فصل جديد، عقد قرارداد با بازيکنان و گذشت هفت 

هفته از ليگ شانزدهم تازه نسبت به اين مسئله واکنش نشان دهد. 
طرح چنين موضوع مهمي آن هم در اين برهه از زمان از سوي وزير ورزش 
تعجب برانگيز اس��ت، چراکه خود گودرزي پيش از اين عنوان کرده بود 
از بيت المال براي اين تيم ها خرج نخواهد شد. همه مي دانند که دو تيم 
استقلال و پرسپوليس تيم هاي دولتي هس��تند و هيچ کدام از آنها بدون 
اجازه وزارت آب هم نمي خورند. از طرفي س��رخابي ها هم��واره يکي از 
دارايي هاي مهم دولت ها محسوب مي شوند به همين دليل نيز تاکنون 
پروژه خصوصي سازي آنها هرگز به سرانجام نرسيده است. در حال حاضر 
نيز وزارت ورزش مس��ئوليت دو تيم را برعهده دارد و در حقيقت اعضاي 
هيئت مديره و مديران عامل دو باشگاه با نظر مستقيم اين نهاد ورزشي 
انتخاب مي شوند. در شرايطي که همه مي دانند افشارزاده نيز مثل مديران 
قبلي از طريق وزارت به اين سمت رسيده، اما جالب است که آقاي وزير 
انتقادي ديرهنگام را از مديري که خودش حکم مديريتش را امضا کرده 
مطرح مي کند! مدير کهنه کار ورزش که با ورود به فوتبال، نوع مديريتش 
نيز تغيير کرد، متهم شده به اينکه گران قيمت ترين تيم ليگ را بسته است. 
در صورتي که افشارزاده به عنوان مديرعامل وقت استقلال با موافقت وزارت 
اين مسئوليت مهم را برعهده گرفت. حالا چطور مي توان پذيرفت که در 
اين مدت گودرزي و مجموعه همکارانش از اتفاقات اردوگاه آبي ها بي اطلاع 
بوده اند. بايد از وزير ورزش اين سؤال را پرسيد که چرا در طول فصل نقل 
و انتقالات و آن زمان که بازار مکاره خري��د بازيکن در فوتبال ايران به راه 
افتاده بود به ماجرا ورود نکرده ايد و جلوي اين همه اسراف را در اين شرايط 
اقتصادي نگرفته ايد؟ قطعاً بستن تيمي 28 ميلياردي در يک روز و يک 
شب اتفاق نيفتاده، کافي بود نگاهي گذرا به تيترهاي روزنامه ها بيندازيد تا 
متوجه اوضاع اسفناک بازار نقل و انتقالات بشويد. نه اينکه بعد از چند ماه 
و درست پس از آنکه اختلافات تان با افشارزاده بالا گرفته از واقعيت هاي 
تلخ حاکم بر فوتبال ايران پرده برداريد. آقاي وزير در صحبت هايش ادعاي 
تلخ ديگري را نيز مطرح کرده مبني بر اينکه اعضاي هيئت مديره استقلال 
از قراردادهاي نجومي بي اطلاع بوده اند! بايد تأسف خورد به حال فوتبالي 
که مثلاً حرفه اي شده و پول هاي هنگفتي در آن دست به دست مي شود، 
اما اعضاي هيئت مديره اي که از سوي وزارت ورزش انتخاب شده با توجه 
به مشغله هاي زيادي که در حوزه هاي ديگر دارند در بي خبري تمام به سر 
مي برند و فقط به خاطر کسب شهرت بيشتر و ارتباطاتي که دارند به اين 
سمت رسيده اند. به نظر مي رسد گودرزي در اين مورد نيز خودزني کرده 
است، چراکه خبر 900 ميليون توماني شدن قرارداد 120 ميليوني را همه 
شنيده بودند به غير از اعضاي هيئت مديره! بحران هدر دادن پول مردم 
بحث امروز و ديروز نيست و اصولاً زماني به آن توجه مي شود که بين برخي 
مديران اختلافات مي افتد و براي آنکه اوضاع را به نفع خود تغيير دهند 
بخش��ي از واقعيت هايي که همه از آن مطلع هستيم را به زبان مي آورند. 
اين بار نيز همچون دفعات گذشته تغييري در شرايط ايجاد نخواهد شد، نه 
از مبلغ قراردادهاي ميلياردي کم مي شود نه مديران درس عبرت مي گيرند 

و نه کسي دلش به حال برباد رفتن پول مردم مي سوزد.

وزير ورزش دليل بركناري افشارزاده را افشا كرد
بيت المال را در استقلال حيف و ميل كردند!

ريخت و پاش هاي اس�تقلال در نق�ل و انتقالات تابس�تاني باعث 
ش�د تا وزير ورزش حمل�ه تندي ب�ه مديرعامل س�ابق باش�گاه 
انج�ام داده و او را ب�ه ي�ک س�ري تعه�دات ن�اروا مته�م كن�د. 
روزها که مي گذرد پرده ها هم کن��ار مي رود تا اختلافاتي ک��ه منجر به جدا 
شدن مسيرها مي ش��ود، عيان تر ش��ود، مانند ماجراي خداحافظي ناگهاني 
افشارزاده از استقلال، آن روزها به بهانه بازنشسته بودن عذر مديرعامل  بهرام 
آبي ها خواسته شد اما خبرها حاکي از نارضايتي محمود گودرزي در استقلال 
داشت، گفته مي شد اختلاف وزير ورزش و افشارزاده بالا گرفته و پس از برکناري 
افشارزاده از پست مديرکلي امور وزارتي وزارت ورزش، نوبت رفتن او از استقلال 
هم رسيده بود تا ابتدا حکم جانشين افشارزاده براي رضا حسني خو، مديرکل 
حراست وزارت بخورد و بعد از استعفاي حسني خو، اين اکبرافتخاري رئيس 
کميته فوتسال فدراسيون فوتبال با حکم وزير ورزش به ساختمان آبي باشگاه 
استقلال در سعادت آباد برود. حالا چند ماه بعد از رفتن افشارزاده به بهانه منع 
به کارگيري بازنشسته ها، مصاحبه تند وزير ورزش با يکي از رسانه ها پرده از 
اختلافات برداشته است، اختلافاتي که در نهايت به جدايي مسير گودرزي و 
افشارزاده پس از تنها دو سال همکاري انجاميد. گودرزي در اين مصاحبه تند، به 
هزينه بسيار بالاي استقلال در فصل نقل و انتقلات که عنوان گران ترين تيم ليگ 
را به نام استقلال زد، اشاره کرده تا به نوعي دليل جدايي افشارزاده را افشا کند. 

    
اوايل مرداد بعد از پايان فصل نقل و انتقالات بود که سايت رسمي سازمان ليگ 
با توجه به دستور وزارت ورزش، مبلغ قرارداد بازيکنان تيم هاي ليگ برتري 
را منتشر کرد و در اين بين اين آبي هاي تهراني بودند که با توجه به آوردن 
منصوريان، در فصل نقل و انتقالات حسابي دست و دلباز نشان داده بودند و با 
هزينه 22 ميلياردي براي جذب بازيکن، گران ترين تيم ليگ برتر فوتبال اعلام 
شود. البته از همان روزهاي ابتدايي نقل و انتقالات مشخص بود که  آبي پوشان 
با دستي پر وارد بازار شده اند تا با جذب بازيکناني که منصوريان مي خواست، 
ناکامي هاي چند فصل اخيرشان را جبران کنند. استقلال با بازيکناني مثل 
مهدي رحمتي، خسرو حيدري، اميد ابراهيمي، بختيار رحماني، ورياغفوري، 
امين حاج محمدي، کاوه رضايي و هرائر مگويان بازيکناني هس��تند که با 
اس��تقلال قراردادهاي ميلياردي امضا کرده اند و نکته جالب اينکه قرارداد 
بازيکن جواني مثل فرشيد باقري و محمدحسين کنعاني زادگان نزديک به 
يک ميليارد تومان است. همچنين يکي ديگر از موارد عجيب قرارداد بازيکني 
مانند امين حاج محمدي بود، مدافعي که در فصل گذشته بيشتر بازي هاي را 
از روي سکو يا نيمکت تماشا کرده بود، اما قرارداد 900 ميليوني اش در فصل 
جديد به يک ميليارد و 100 ميليون رس��يده بود و بازيکني مانند فرشيد 

 باقري که فصل پيش ق��رارداد 150 ميليوني با صبا داش��ت، به قرارداد
 900 ميليوني به استقلال پيوست. 

اين ولخرجي ها صداي وزير را در روزهاي فصل نقل و انتقالات درآورد تا 
اواسط خرداد به افشارزاده در اين رابطه هشدار دهد و همين سبب شد 

تا گروهي از هواداران استقلال مقابل وزارت ورزش تجمع کنند و وزير را 
پرسپوليس��ي خطاب کنند، تجمعي که وزير در مصاحبه اي که از او ديروز 
منتشر شد، درباره آن گفته است: »آقاي افشارزاده به علت اينکه هزينه بسيار 
زيادي را به بيت المال تحميل کردند، من از ايشان رضايت نداشتم. ايشان 
طبق صورتي که خودشان داده اند با 28 ميليارد تومان تيم را بسته اند و هزينه 
کرده اند. آقاي طاهري در پرسپوليس، 15 ميليارد هزينه کرده اند. به چه حقي 
اين کار را کرده اند؟! البته 22 ميليارد گفته اند و 6 ميليارد بابت چيز ديگري 
بوده، اما همين 22 ميليارد رقم کمي نيست. اگر با 15ميليارد پرسپوليس 
مقايسه کنيم، اختلاف زيادي دارد - که تازه آن 15 ميليارد هم شايد عدد 
بزرگي باشد. گران ترين بازيکنان و مربيان را در تيم استقلال جمع کرده بودند! 
من مخالفت کردم و بلافاصله زد و بندهايي شد و عده اي را فرستادند تا در 
جلوي وزارت ورزش به من ناسزا بگويند که چرا من جلوي اسراف بيت المال 
را مي گيرم! من اين کار را کردم که اين دو تيم، زيان  روي دست مردم نگذارند، 
چون بيت المال، س��هم مردم اس��ت. دولت، نماينده مردم است. نفس اين 
آقايان از جاي گرم درمي آمد که اين پول ها را خرج مي کردند؟!« گودرزي در 
اين مصاحبه گفته است هيچ کدام از اعضاي هيئت مديره خبر نداشتند که 
افشارزاده با چنين رقم هايي قرارداد بسته است: »من بايد ببينم چه اتفاقي 
مي افتد که بازيکن 120ميليون توماني را، 900 ميليون تومان مي خرند! حالا 
اگر شما باشيد، اجازه مي دهيد که يک مدير با اين روحيه و اين ويژگي که 
هيچ گونه محدوديتي براي خودش در هزينه کردن و پول دادن و پرداخت 

کردن قائل نيست، ادامه کار بدهد؟!  ولو 50 سال هم سابقه داشته باشد.«

كيانوش رستمي، قهرمان المپيک، 
روز جمعه با لباس جهادگران بسيج 
س�ازندگي به اردوي جه�ادي رفت،  
از تصميمتان براي حضور در اردوي 

جهادي مي گوييد؟
برگ��زاري اردوه��اي جهادي، حرکت قش��نگي 
است، جواناني که بدون ادعا و تنها براي کمک به 
محرومان به روستاها مي روند و برايشان کارهاي 
مختلفي انجام مي دهند. با توجه به اين جو خيلي 
دوست داشتم روزي به اين اردوها بروم و از نزديک 
با مردم روستاهاي محروم با مشکلاتي که دارند، 

آشنا شوم و تا جايي در توانم است، کاري بتوانم 
برايشان انجام دهم. خيلي خوشحالم که اين اتفاق 
روز جمعه افتاد و توانستم براي ساعاتي در کنار 

مردم، مشکلاتشان را از نزديک درک کنم. 
پس تجربه يک روز خوب در كنار جوانان 
جهادگر در يک روستاي محروم براي 

كيانوش رستمي  خاطره انگيز بود؟
قطعاً، جواناني که در اين اردو حضور داشتند، با عشق 
کمک به مردم آمده و دور هم جمع شده بودند، واقعاً 
مخلص بودند و خوش قلب، همه چيز به معني کامل 
ساده بود، نهارش��ان تخم مرغ و گوجه بود. با اين جو 

صميمي پايه گذار کارهاي بزرگ براي اين روستاي 
محروم مي شوند و کاري که مي توانند انجام مي دهند. 
عكس هاي منتشر شده از حضورتان 
در اردوي جهادي نشان مي دهد كه 
مردم استقبال خوبي از قهرمانشان 
در المپيک داشته اند، حتماً اين حس 
خوبي ب�ه ش�ما داده و ي�ک تجديد 

روحيه براي مسابقات بعدي است. 
مردم خيلي خوشحال شده بودند، با هم صحبت 
مي کرديم، درباره مسابقات المپيک حرف زديم و 
واقعاً همصحبتي با آنها به من انرژي داد و شارژم 

کرد. وقت��ي ديدم که قهرماني م��ن چقدر باعث 
خوشحالي اين مردم شده، انگيزه ام براي مسابقات 
بعدي چند برابر شد، تا دوباره تلاش کنم بتوانم 
با گرفتن مدال خوشحالشان کنم. اين براي من 
افتخار بزرگي است که کاري مي توانم انجام دهم 
که احس��اس غرور کنند و با تمام مشکلاتي که 

دارند، خوشحال شوند. 
شما از نزديک به اين روستا رفتيد و 
مشكلاتشان را ديديد، از كمبودهايي 
كه به طور قطع ناراحت تان هم كرده، 

بگوييد؟
مشکلات زياد بود. جاده روستا خاکي و متأسفانه 
آب فاضلاب با رودخانه يکي شده بود. بوي تعفني 
آنجا را گرفته بود که زندگي را براي مردم اين منطقه 
س��خت مي کرد. البته مس��ئولان خدمت رساني 
کرده اند، اما بايد جدي تر به روستاهاي محرومي 
مانند گله جار توجه شود. همان طور که به شهرهاي 
بزرگ توجه و رسيدگي مي شود، بايد به اين مناطق 
هم امکاناتي که مورد نيازشان است، داده شود. به هر 
حال جوانان اين روستاها سرمايه هاي کشور هستند 
و بايد برايشان فرصتي را به وجود آورد که بتوانند 
رشد کنند و با توجه به استعدادي که دارند، براي 
کشور مثمرثمر باشند. نبايد آنها فراموش شوند و به 

هر نحوي شده بايد به آنها خدمت کرد. 
حضورتان در اردوي جهادي نش�ان 
داد كه برخ�لاف برخ�ي قهرمانان، 
شهرت و قهرماني، ش�ما را از مردم 

دور نكرده است. 
معتقدم يک قهرماني يا يک مدال نبايد باعث شود 
يک ورزش��کار گذش��ته اش و اينکه از کجا آمده را 
فراموش و فکر کند با يک مدال بالات��ر از آنها قرار 
گرفته است. من هم مانند اين مردم هستم و تفاوتي 
ندارم. وقتي مي بينم که همنوعانم با مشکلاتي زيادي 
روبه رو هستند بايد به هر نحوي شده و تا جايي که 
مي توانم به آنها کمک و گرهي از مشکلاتشان باز کنم 

و اين فلسفه اردوهاي جهادي است.

13 |  1437 ذيحج��ه   23  |  1395 مه��ر   4  يك ش��نبه 

 نخبگان ورزش تأثير زيادي 
در ترويج فرهنگ سازندگي دارند

سبک زندگي ايراني–  اسلامي همواره يکي 
از تأکيدات زيربناي��ي انقلاب و همچنين 
حضرت آقا بوده است. حال آنکه در سطح 
جامعه شاهد افزايش فاصله طبقاتي بين 
اقشار مختلف جامعه هستيم. براي از بين 
بردن اين فاصله هنرمندان و ورزش��کاران 
نخبه بهترين گزينه ها هستند، گزينه هايي 
که با حضورش��ان در بين اقش��ار جامعه 
مي توانند نقشي مؤثر را ايفا کنند. در اين 
راستا سازمان بسيج سازندگي برنامه هاي زيادي را در دستور کار خود قرار 
داده است، برنامه هايي که در آن مردم مناطق محروم و مستضعف شاهد 
حضور هنرمندان و ورزشکاران باشند. اردوهاي جهادي عرصه اي است تا 
ورزشکاران با زندگي مردم در مناطق محروم هرچه بيشتر آشنا شوند. جاي 
خوشحالي است که ورزشکاران کشورمان استقبال خوبي از اين برنامه ها 
نشان دادند. کيانوش رستمي و اعضاي تيم ملي جوانان بسکتبال از جمله 
کساني بودند که حضورشان در مناطق محروم بازتاب زيادي در بين اقشار 
مردم داشت. وقتي قهرمان وزنه برداري المپيک ريو در روستاهاي محروم 
کرمانشاه حاضر مي شود، بدون شک دل مردم اين منطقه شاد مي شود. 
به ويژه اينکه مي بينند همشهري و قهرمان خود متواضعانه در بين مردم 
حاضر مي شوند و از نزديک با آنها درددل مي کنند. به همين دليل است که 
نخبگان فرهنگي- ورزشي تأثير زيادي در ترويج فرهنگ سازندگي دارند و 
هرچه استقبال اين افراد از اردوهاي جهادي افزايش يابد، قطعاً اين فرهنگ 
نيز نزد مردم و جوانان عمق بيشتري پيدا خواهد کرد. علاوه بر اين در جامعه 
ما، جوانان و خانواده هاي ايراني پيگير سبک زندگي قشر فرهنگي ورزشي 
هستند و اخبار مربوط به آنها را دنبال مي کنند. در چنين شرايطي اگر اهالي 
ورزشي با حضور در برنامه هاي فرهنگي از جمله اردوهاي جهادي هرچه 
بيشتر با حال و روز مردم آشنا شوند قطعاً نگاه جامعه نيز به اين قهرمانان 
تغيير مي کند. ايجاد شور و نشاط بين مردم، از بين رفتن فاصله طبقاتي 
)اجتماعي و فرهنگي( و تعامل هرچه بيشتر ورزشکاران مدال آور با مردم از 

جمله تأثيرات مثبت حضور اهالي ورزش در اردوهاي جهادي است.
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كرش در جمع بدترين مربيان لاليگا! 
روزنامه آس اسپانيا فهرستي از بدترين 
مربيان خارجي تاريخ لاليگا را منتش��ر 
کرده که ن��ام کارلوس کرش س��رمربي 
پرتغالي تيم ملي فوتبال ايران و هدايتگر 
پيشين تيم فوتبال رئال مادريد اسپانيا در 
آن رويت مي شود. در اين فهرست مربياني 
چون جراردو مارتينو، اولگ رومانتسف، ديميتري پيترمن، گري 
نويل، مويس، بيانکي و گابريل کالدرون ديده مي ش��وند. روزنامه 
آس آورده که ک��رش با امکانات و بازيکنان خوب��ي که در اختيار 
داشت بايد با رئال مادريد به افتخارات زيادي دست پيدا مي کرد 
که هرگز اين اتفاق رخ نداد. ک��رش در فصل 04- 2003 هدايت 
رئال  مادريد را برعهده گرفت. او شروعي تماشايي داشت، اما تيمش 

رده اي بهتر از چهارم نداشت و اخراج شد. 

شيوا نوروزي

سيامند رحمان ببر سيبري را بالا برد!
س��ايت کميته بين الملل��ي پارالمپيک 
از س��يامند رحم��ان ک��ه در بازي هاي 
پارالمپيک 2016 ريو موفق ش��د مدال 
طلاي وزن 107+ کيلوگرم را از آن خود 
کند، تمجيد کرد. اين سايت در مطلبي 
به وزنه برداران برتر حاضر در ريو اشاره و 
نوشت: »رحمان گزينه آشکاري است که هنوز ارزش پرداختن 
را دارد، کسي که با رکوردش��کني خود در پارالمپيک، ورزش را 
به س��طوح بالاتري ارتقا داده اس��ت. وي که تا قبل از بازي هاي 
پارالمپيک رکورد 296 کيلوگرم را در اختيار داشت، به ريو آمد تا 
وزنه 300 کيلوگرمي را بالاي سر ببرد، اما همه را با مهار وزنه هاي 
305 و 310  کيلوگرمي شگفت زده کرد. اين وزنه معادل با دو بچه 

فيل يا يک ببر سيبري است.«

رضايت كرش از اردوي باراني تيم ملي 
صعود به جام جهاني آن هم براي دومين دوره متوالي هدف بزرگي است 
که اين روزها همه ملي پوشان و کادرفني تيم ملي را با هم متحد کرده است 
و در راه رسيدن به اين هدف نيز هيچ چيز جلودار کارلوس کرش و تيمش 
نيست. بازي هاي مقدماتي جام جهاني روسيه ليگ برتر را براي دومين بار 
تعطيل کرده است، اما در عوض مردان ملي پوش به دور از هياهوهاي بيهوده 
در ارمنستان اردوي تمريني خود را پشت سر مي گذارند، اردويي که به گفته 
مسئولان امکاناتي در حد و اندازه هاي اروپا دارد. اوضاع تيم از نظر سرمربي 
پرتغالي مطلوب است تا جايي که کرش از باران شديد شهر ايروان هم راضي 

به نظر مي رسد و بي صبرانه انتظار رويارويي با ازبکستان را مي کشد. 

فرشادعالي

معاون فرهنگي بسيج سازندگي

جدايي گل محمدي از ذوب آهن
يحيي گل محمدي، سرمربي تيم فوتبال ذوب آهن قراردادش را با اين 
تيم فسخ کرد. يحيي گل محمدي در فصل جاري با ذوب آهن نتوانسته 
بود نتايج خوبي را کسب کند و با شش امتياز از هفت بازي اين تيم در 
رده چهاردهم جدول قرار گرفته بود.گفته مي شود دراگان اسکوچيچ 
مهم ترين گزينه خارجي و رس��ول کربکندي و منصور ابراهيم زاده دو 

گزينه داخلي براي جانشيني يحيي در ذوب آهن هستند. 
------------------------------------------------------------

رقابت 13 كانديدا در انتخابات فدراسيون جودو
مجمع انتخاباتي فدراس��يون جودو براي تعيين رئيس اين فدراسيون 
با رقابت 13 کانديدا صبح امروز برگزار مي ش��ود. محمدعلي رستگار، 
آخرين رئيس فدراسيون جودو بود که پس از زماني در حدود سه سال 
رياست بر اين فدراس��يون به دليل عملکرد بس��يار ضعيف و نتايج بد 
جودوي ايران در ميادين مختلف سرانجام آذرماه سال گذشته پس از 

استعفايي که داشت از کار برکنار شد. 
------------------------------------------------------------

ساكت: ليگ تعطيل نشده است
محمدرضا ساکت، رئيس سازمان  تيم هاي ملي فوتبال با اشاره به حضور 
تيم   ملي بزرگس��الان در ارمنس��تان اظهار کرد: »اردوي تيم   ملي در 
ارمنستان در حال پيگيري است. تعطيلي هاي ليگ برتر خارج از فيفادي 
نيست. برخي ها اطلاعات غلط مي دهند. ليگ تعطيل نمي شود، بلکه 
مسابقات جام حذفي در اين مدت زمان برگزار مي شود. البته اگر تيمي 
بيشتر از سه بازيکن ملي پوش داشته باش��د، مي تواند بازي خود را به 
زمان ديگري موکول کند. هر دو باشگاه که بيش از سه بازيکن ملي پوش 
دارند، اعلام آمادگي کرده اند که در اين مس��ابقات ش��رکت مي کنند. 
تيم هاي ليگ برتري هم مي توانند در فيفادي بازي هاي دوستانه اي را 

براي حفظ آمادگي خود برگزار کنند.«

ماني سعيدي

اهالي روستاي گله جار كرمانشاه صبح 
سعيداحمديان
گفتوگو

جمعه ي�ک مهم�ان ويژه داش�تند، 
كيانوش رستمي، ملي پوش وزنه برداري 
كشورمان كه تابستان امسال با گرفتن طلاي المپيک، پيام آور شادي 
براي ايران بود. قهرمان المپيک حالا در روزهاي فراغت از المپيک، 
برخلاف برخي از قهرمانان، مردم زادگاهش را فراموش نكرده است. 
رستمي به همين خاطر در قالب اردوهاي جهادي سري به يكي از 
روس�تاهاي محروم كرمانش�اه زد و از نزديک با مردم اين روستا 

صحبت كرد. او هر كاري از دستش برمي آمد براي اهالي آن جا انجام 
داد، از بيل زدن برايشان در ساخت يک مسجد تا شنيدن درددل 
جوانان روستا و سر زدن به خانواده هاي بي بضاعت، مانند حضورش 
در خانه يكي از نيازمندان روستا كه معلوليت نيز داشت و قهرمان 
المپيک دو سكه طلا به آنها اهدا كرد. رستمي همچنين در اين اردو 
كه همزمان با ايام آغاز س�ال تحصيلي جديد ب�ود براي كودكان 
محروم منطقه خبر خوشي به همراه داشت و آن هم گرفتن هديه 
از دستان قهرمان المپيک، هدايايي كه نتيجه اش خنده هاي از ته 

دل از سوي اين كودكان بود. كودكاني كه محروميت ها سبب شده 
كمتر لبخند به روي لب ش�ان بيايد.  رس�تمي ب�ه دانش آموزان 
توصيه هايي هم در دي�داري كه با آنها داش�ت،  گفت: »با افتخار 
مي گويم يک بسيجي هستم و شركت در اين برنامه اميدوارم  فتح 
بابي باشد براي ساير ورزشكاران و قهرمانان ملي كه با حضور در 
اردوهاي جهادي بتوانند انگيزه اي باشند  براي جوانان جهادگر و 
دلگرمي محرومان را رقم بزنند.«  رستمي در گفت وگوي اختصاصي 
با »جوان« از حضورش در اردوهاي جهادي صحبت كرده اس�ت. 

گفت وگوي »جوان« با كيانوش رستمي، قهرمان وزنه برداري المپيک درباره حضورش در اردوي جهادي

مسئولان مناطق محروم را فراموش نكنند

تيم ملي »ب« واليبال ايران در س��ومين ديدار دور مقدماتي خود در 
جام کنفدراسيون هاي آسيا موفق به شکست کره جنوبي مدافع عنوان 
قهرماني شد تا سومين پيروزي پياپي خود را به دست آورد. شاگردان 
ناصر شهبازي در اين ديدار حس��اس و نفسگير موفق شدند با برتري 
 سه بر صفر کره جنوبي را از پيش رو بردارند. ايران گيم اول را با حساب 
25بر 23 از حريف برد، در گي��م دوم 25 بر 17 پيروز ش��د و در گيم 

سوم هم 25 بر 16 با قدرت کره را پشت سر گذاشت. عليرضا بهبودي، 
کاپيتان تيم ملي »ب« واليبال پس از اين پيروزي و راهيابي تيم به عنوان 
صدرنشين گروه دوم به مرحله حذفي رقابت ها گفت: »بين تيم هاي 
چين تايپه و تايلند، يکي حريف مرحله بعدي ماست که البته تفاوتي 
هم نمي کند چون ما محکوم به شکست دادن حريف هستيم. مقابل 

کره جنوبي خيلي خوب بوديم و به هرچه مي خواستيم، رسيديم.«

بهترين انتخاب براي رده هاي سني كشتي
ابراهيم جوادي، عضو شوراي فني تيم هاي ملي کشتي آزاد گفت: 
» کادر فني نوجوانان و جوانان بايد با حساسيت و ريزبيني خاصي 
انتخاب شوند. حساسيت ما در اين سطوح به دليل اين است که اين دو 
رده به عنوان آينده سازان ما در رده بزرگسالان شرايط خاص و مهمي 
دارند، بايد بهترين هاي کشتي هدايت آنها را برعهده داشته باشند.«

هدف بوكس جوانگرايي است
علي دانشمند، دبير فدراسيون بوکس با اشاره به تصميم کادر فني 
تيم ملي به جوانگرايي گفت: »فدراسيون تمرکز خود را روي رده هاي 
سني نونهالان، نوجوانان و جوانان و اميد گذاشته است، ضمن اينکه با 
دعوت از چند مربي صاحب نام جهان و برگزاري کلاس هاي مربيگري 

در تلاش براي ارتقاي سطح دانش مربيان ايراني هستيم.«

كره هم حريف واليبال ايران نشد

نامه  هشدار آميزكميته بين المللي المپيك
مس��ئولان کميته بين المللي المپي��ک در نامه هاي��ي جداگانه به 
فدراسيون هاي دووميداني، کشتي، بس��کتبال، واليبال، تيراندازي 
و کميته المپيک ايران، خواستار پاسخ کتبي درباره دخالت يا عدم 
دخالت دولت در عزل و نصب هاي اين فدراس��يون ها شدند و از آنها 

خواسته اند تا به صورت شفاف و صريح در اين خصوص پاسخ دهند.

فريدونحسن
منهايفوتبال

مربياني مانند مهماندوست را بايد برگردانيم
حرف ه��اي تن��د محمدرض��ا پولادگر، رئي��س فدراس��يون تکوان��دو در خصوص 
مهماندوست، سرمربي سابق تيم ملي در زمان برگزاري بازي هاي المپيک هرچند  رضا 
که احساسي و در شرايط نامناسب زده شد، اما به هر حال واکنش هاي خاصي را هم به 
دنبال داشت. حالا بعد از فروکش کردن تب و تاب بازي هاي المپيک محمود گودرزي 

وزير ورزش نسبت به حرف هاي پولادگر واکنش نشان داده است. گودرزي با 
بيان اينکه امثال مهماندوست جزو افتخارات ورزش ايران هستند و بايد قدر 
آنها را دانست، گفت: »ما بايد از چنين افرادي دعوت کنيم که بيايند و براي 
خودمان کار کنند. من به فدراسيون ها توصيه کرده ام که بگرديد و چنين 
آدم هايي را پيدا کنيد.« وزير ورزش با اش��اره به صحبت هاي پولادگر در 
خصوص مهماندوست اضافه کرد: »ممکن است در شرايط احساسي بعضي 

کلمات را بعضي ها استفاده کرده باشند، اين واژه  ها نامناسب است و من هم آنها 
را محکوم کرده ام. اينها بچه هاي خوب کشور ما هستند. مهماندوست سال ها 
شاگرد من بود و او را مي شناسم. اينها هم زحمت خود را کشيده اند ولي هر 

کس يک سطح توانمندي مهارت و دانش را دارد و ما بايد احترام بگذاريم.« 

فيبا با حضور بانوان محجبه مخالفت كرد
فدراسيون جهاني بسکتبال )فيبا(  با حضور بانوان مسلمان در مسابقات رسمي و بين المللي از 
جمله المپيک با پوشش اسلامي مخالفت کرد و به اين ترتيب رؤياي بانوان بسکتباليست 
کشورهاي اسلامي براي رقابت در مسابقات جهاني و المپيک تحقق نيافت. البته در 
مخالفت فيبا با درخواست کشورهاي اسلامي به خصوص ايران بايد اثرات کم کاري 
و سهل انگاري متقاضيان را نيز ديد. دو سال قبل وقتي فيبا ممنوعيت حجاب 
براي بازيکنان مسلمان را لغو کرد، دو سال فرصت داد تا کشورهاي اسلامي و 
بازيکنان مسلمان اين مسئله را در مسابقات مختلف مورد بررسي قرار دهند، 
اما طي اين دو س��ال هيچ کس حرکت قابل توجهي از سوي کشورهاي 
درخواست کننده از جمله ايران صورت نگرفت تا فدراسيون جهاني بسکتبال 
در پايان اين دو سال به طور کلي با حضور بانوان محجبه در بسکتبال مخالفت 
کند. فتانه هادوي، يکي از کارشناسان و پيشکسوتان بسکتبال بانوان در اين 
خصوص مي گويد: »براي حضور در تورنمنت هاي مختلف با کشورهاي زيادي 
تماس گرفتيم، اما آنها بهانه هاي زيادي آوردند و به نظر مي رسيد، نمي خواهند به 

عنوان کشورهاي مدافع حجاب خود را مقابل فيبا قرار دهند.«


